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Veertig jaar geleden, op 8 augustus 1958, trad Ad van Asten als radiotechnicus in dienst bij 
Philips. Om wat specifieker te zijn, hij ging daar werken bij het bedrijfsonderdeel PMC 
(Ponskaarten Machine Centrale), gevestigd in gebouw OA. Later werd de naam van dit 
onderdeel gewijzigd in Rekencentrum. Ad deed daar onderhoud aan de inmiddels fameuze 
rekenmachines Pascal en Stevin. 

Na zes jaar (inclusief militaire dienst) werd hij assistent op het Nat.Lab. in de groep van ir. Heijn. 
In eerste instantie heeft Ad daar meegeholpen de eerste volledig getransistoriseerde computer, de 
P3, te bouwen. Dit pronkstuk werd gemaakt voor het toenmalige zusterlab in Brussel. Een van zijn 
volgende opdrachten was een stuk onderzoek aan trommelgeheugens. Waarschijnlijk had Ad toen al in 
de gaten dat er geen droog brood te verdienen zou zijn aan geheugens, want na drie jaar ging hij naar 
de groep Production & Design Automation, o.l.v. ir. Schoenaker, waar hij zich bekwaamde in het 
vak numerieke besturing. Het succes was blijkbaar groot, aangezien de gehele groep overgeplaatst 
werd naar het CFT.

Eind 1971 werd de aantrekkingskracht van het Nat.Lab. toch weer te groot om te weerstaan. Het 
serviceteam voor geautomatiseerde apparatuur, o.l.v. ir. T Gijsbers, wilde graag dat Ad hun gelederen 
kwam versterken en zo belandde Ad bij de toenmalige Mechanische Afdeling. Na vier jaar ruilde Ad 
deze afdeling in voor de groep Elektronische Instrumentatie o.l.v. Cor Loos, later ELI genaamd. Hier 
kon Ad zijn hart ophalen aan het ontwerpen en ontwikkelen van digitale systemen. 
In 1979 veranderde hij van functie: hij ging computerservice doen aan de P8OO-systemen en de 
PDP's. Dit was onder leiding van Piet Admiraal. Andermaal na vier jaar werd hij gevraagd of hij zich 
niet wilde bezighouden met het orde scheppen in de chaos van computerservicecontracten binnen 
dezelfde afdeling, maar dan nu onder de leiding van Jan Haanstra. Zijn functiebenaming was 
toen: servicecontracten-coördinator. (Om de vierjarencyclus nog eens te benadrukken: tussendoor 
heeft Ad ook nog eens vier jaar in de OR gezeten!) In 1990 werd hij afdelingschef van de afdeling 
Elektronica Technologie, welke positie hij nu nog heeft. 

Uit het bovenstaande moge duidelijk zijn dat Ad tot op de dag van vandaag enorm betrokken is 
geweest bij alle facetten van de elektronica. En, voorzover ik dat van hem begrepen heb, is hij van 
plan dat nog zeer lang vol te houden. 

Ad, namens velen bedankt voor jouw inzet en bijdrage in de afgelopen veertig jaar! 


